
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 21. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 665
Vil ministeren oplyse, hvilke tiltag producenterne af energidrikke selv – evt. via relevant 
brancheorganisation – har taget til at mindske børn og unges forbrug af energidrikke?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på louise.brown@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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